
 
 

 
 
 
Schriftelijke vragen aan het College van de CDA fractie artikel 40 RvO 
 
betreft: stand van zaken nieuwbouw De Kameleon 
 
Aanleiding  
Ons kwam ter ore dat het aantal aanmeldingen voor het nieuwe schooljaar voor 
basisschool De Kameleon beneden verwachting is. 
Wij hebben zorgen over de toekomstbestendigheid en continuïteit van deze 6-
klassige school, mede gezien de landelijke ontwikkelingen in de kinderopvang en 
de huidige opvattingen over de functies van de Integrale Kindcentra.  
 
De CDA fractie heeft de volgende vragen aan het College: 
 
1 Kunt u ons inlichten over de stand van zaken vwb de bereidheid van de 
schoolbesturen om de verantwoordelijkheid te nemen voor de exploitatie en het 
beheer van de te bouwen brede scholen? 
 
2 Heeft u al een definitieve toezegging van de kinderopvangorganisaties voor een 
huurcontract met een looptijd van 5 jaar? 
 
3 Heeft u al definitieve afspraken over het incorporeren van de beoogde 
kindfuncties in de Kameleon? 
 
4 Wat zijn de financiële consequenties van het niet gezamenlijk aanbesteden, de 
meerkosten van het bouwen van Kameleon en de Vonder als aparte projecten? 
 
5Bent u met ons van mening dat de actualiteit ons vraagt de onderliggende 
kengetallen nog eens kritisch te bezien om het risico op ‘bouwen voor leegstand’ 
te beperken, zeker nu de voorbereidingskosten oplopen zonder zekerheid op het 
beoogde resultaat? 
 
Wij verzoeken u vriendelijk deze vragen zo spoedig mogelijk schriftelijk te 
beantwoorden zodat deze besproken kunnen worden in de raadsvergadering 
van 8 juli 2014. 
 


